
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Protokół nr 10 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej Dębna  

w dniu 23 stycznia 2025 r. 
 

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:20 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5 (sala 

nr 5). 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przywitał wszystkich obecnych na wspólnym posiedzeniu komisji.  

W posiedzeniu wzięli udział: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, 

Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski,  

Zastępca Burmistrza Pani Beata Biaduń-Broda,  

Sekretarz Gminy Pani Anna Witek,  

Dyrektorzy placówek oświatowych, 

Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego, 

oraz mieszkańcy gminy. 

Poprosił o wpisanie się uczestników posiedzenia na listę obecności.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków, co pozwalało na procedowanie posiedzenia. 

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Krzysztof Lenartowicz 

4. Łukasz Lewandowski 

5. Jacek Mazurowski 

6. Agata Mikołajczak 

7. Mirosław Napieracz 

8. Mateusz Obielak 

9. Tomasz Pluciński (nieobecny) 

10. Małgorzata Wachowiak (nieobecny) 

11. Leszek Włodkowski-Moszej 

Radna Agata Mikołajczak opuściła posiedzenie komisji o godz. 14.00 (uspr.) 

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Sprawy różne: 
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 a) Omówienie wniosków dotyczących poprawy bezpieczeństwa pieszych w rejonie przejść 

oraz zakupu czujników tlenku węgla. 

 b) Inne sprawy różne. 

3. Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębno – 

stan bieżący. 

4. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów za rok 2024. 

5. Opinia do projektu uchwały sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy są uwagi, wnioski do porządku 

posiedzenia?  

 

Radna Agata Mikołajczak zgłosiła wniosek o przeniesienie punktu 2. „sprawy różne” na koniec 

posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że wniosek Radnej Agaty 

Mikołajczak zostanie przegłosowany.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Sprawy regulaminowe - wniosek Radnej Agaty Mikołajczak o zmianę porządku posiedzenia,  

o przeniesienie punktu 2. Sprawy różne: 2a) Omówienie wniosków dotyczących poprawy 

bezpieczeństwa pieszych w rejonie przejść oraz zakupu czujników tlenku węgla. 2b) Inne sprawy 

różne. - na koniec porządku posiedzenia jako punkt 6 (nastąpi przesunięcie numeracji punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Wniosek został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębno – 

stan bieżący. 

3. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów za rok 2024. 

4. Opinia do projektu uchwały sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 



3 
 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

6. Sprawy różne: 

 a) Omówienie wniosków dotyczących poprawy bezpieczeństwa pieszych w rejonie przejść 

oraz zakupu czujników tlenku węgla. 

 b) Inne sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Uwag, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Dębno – stan bieżący. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja jest 

umieszczona w systemie eSesja.  

Pytań nie było. 

 

Informacja dotycząca powstającego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Dębno na stan bieżący została przyjęta przez komisję, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów za rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że sprawozdanie jest  

w materiałach w systemie informatycznym eSesja. Zapytał, czy odczytać sprawozdanie? czy są 

pytania do przygotowanej informacji - nie było. 

 

Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów za rok 2024 zostało przyjęte 

przez komisję, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Opinia do projektu uchwały sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest  

w materiałach na eSesji, został przygotowany przez Wydział Oświaty, Kultury i Sportu (OKiS). 

 

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria  

i tryb przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest  

w materiałach na eSesji, został przygotowany przez Wydział Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja RGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawy różne: 

 6a) Omówienie wniosków dotyczących poprawy bezpieczeństwa pieszych w rejonie 

przejść oraz zakupu czujników tlenku węgla. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz otworzył dyskusję.  

 

Treść wniosków Radnego Grzegorza Kulbickiego z dnia 30 grudnia 2024 roku: 

1. Wnoszę o dołączenie przez gminę Dębno do ogólnopolskiej kampanii społecznej, która ma 

za zadanie poprawić bezpieczeństwo pieszych w rejonie przejść.  Przy przejściach dla 

pieszych umieszcza się napisy (bądź znaki graficzne), które przypominają o konieczności 

schowania smartfona przed wejściem na jezdnię.  Wnoszę, aby w pierwszej kolejności 

wykonać te informacje przy palcówkach oświatowych.  

2. Proszę o dokonanie zmian w budżecie gminy Dębno w roku 2025 i przesuniecie kwoty 100 

tys. zł na zakup przez gminę czujników tlenku węgla. Proponuję, aby czujniki te: 

- przekazywane byłyby mieszkańcom gminy bezpłatnie, 

- w pierwszej kolejności Seniorom, 
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- w sposób szczególny tym osobom, które posiadają systemy ogrzewania powodujące 

możliwość zaczadzenia. 

Proponuję także, aby rok 2025 był rokiem pilotażowym tego nowego działania w naszej 

gminie, a zabezpieczone w latach kolejnych środki finansowe pozwoliłyby wyposażyć 

wszystkie gospodarstwa domowe w naszej gminie w takie urządzenia. 

Wnioski stanowią załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że na ten temat troszkę 

dyskutowaliśmy na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Jeżeli chodzi o oznaczenie miejsc, 

czyli przekreślony telefon można narysować na chodniku – to nie jest mocno problematyczne. 

Musimy pamiętać, że nie wszystkie drogi są w naszym zarządzie. Odnośnie kwestii czujników – 

teoretycznie jest to wniosek do budżetu i trzeba byłoby wskazać kwotę i zastanowić się,  

z którego zadania mielibyśmy to zrealizować.   

 

Więcej pytań nie było.  

  

 6b) Inne sprawy różne. 

 

Radny Marcin Krzysiak poruszył temat placu po NZPOW (Nadodrzańskich Zakładach 

Przetwórstwa Owocowo-Warzywnego w Dębnie) – mieszkańcy zgłaszają, że w godzinach 

wieczornych dość dużo młodzieży się tam zbiera i zdarza się „kręcenie bączków” samochodami, 

hałasy. Poprosił o zastanowienie się, aby tam częściej Straż Miejska zaglądała w godzinach 

wieczornych, aby się temu przyjrzeć.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że rozmawiał z Komendantem 

Policji. Ten sygnał pojawił się trochę prędzej. W ramach możliwości pojawią się tam policjanci.  

Z perspektywy ruchu drogowego, to oni mogą wyciągać konsekwencje.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna zwróciła się do Przewodniczącego Rady Miejskiej i zapytała  

o rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie dwóch skarg 

rozpoznanych w grudniu 2024 roku.  Z mocy prawa, które nadała Rada w statucie, to do Pana 

należy ustalenie organu, który jest właściwy do rozpatrzenia skargi. Przekazał Pan do 

rozpatrzenia Radzie Miejskiej, bo uznał Pan, że Rada Miejska jest właściwym organem do 

rozpatrzenia skargi. Następnie została podjęta uchwała, że Rada nie jest organem właściwym do 

rozpatrzenia skargi – więc przeczy Pan sam sobie. To samo było w tamtej kadencji.  

Zwróciła się do Radnego Krzysztofa Lenartowicza członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

jest Pan w komisji 6 rok i popełniacie te same błędy.  

Zwróciła się do Radnych – czy wiecie po co zostaliście radnymi?  

Poinformowała, że sprawa skarg na Dyrektora SP3 ciągnie się kilka lat. Odniosła się do sprawy  

z przed dwóch lat - skargi na dyrektor SP3.  

Przedstawiła zapisy art. 231 kpa.  

Poprosiła Przewodniczącego Rady o wyjaśnienie sprawy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski odniósł się do wypowiedzi mieszkanki   

i poinformował, że transparentność działania Rady polega na tym, aby to Rada decydowała  

w jaki sposób daną skargę potraktować, w jaki sposób podjąć rozstrzygnięcie. Jest 
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rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody i musimy się z tym zgodzić. Odbędzie Komisja SWiP, 

która jeszcze raz będzie rozpatrywała przedmiotowe skargi i w najbliższym czasie będzie podjęta 

kolejna uchwała Rady Miejskiej.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że był na rozpatrzeniu skargi. 

Chodziło o wyciagnięcie z tego konsekwencji. Została przeprowadzona rozmowa dyscyplinująca. 

Pani dyrektor przeprosiła i poinformowała, że jest to jej niedopatrzenie.    

 

Mieszkanka Dębna p. Anna zwróciła się do Przewodniczącego Rady Miejskiej  

i poinformowała, że bodajże to była przedostatnia skarga, gdzie Pan powołując się na Statut 

Gminy art. 102 ust. 3 zdanie trzecie - wyraźnie wskazał, że to Pan jest władny do rozpoznania 

pisma, czy jest to skarga, czy jest to wniosek, czy petycja. Ze zdania trzeciego wynika, że to Pan 

kwalifikuje, czy Rada jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi.  

Odnosiła się do projektu uchwały w sprawie skargi. 

Poruszyła kwestie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, braku nagrywania tych posiedzeń oraz 

zapisów w protokołach z posiedzenia Komisji, że treść posiedzenia zamyka się w jednym zdaniu.  

Odnosiła się do sprawy – tragedii nauczycielki, która przyszła o pomoc do Rady w sprawie 

Dyrektora SP3 – „żeście ją wyśmiali”. Teraz jest dokładnie to samo, teraz z kolejnymi.  

Poinformowała - jest to co wam pisałam i mówiłam, że szykujecie się do władzy, ale nawet nie 

znacie ani ustawy o samorządzie gminny, ani odpowiednich artykułów dotyczących się komisji, 

w których podjęliście prace.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 

o doprowadzanie mieszkanki do porządku. 

Zwrócił się do mieszkanki – proszę nie insynuowań, że się nie znam, bo odbieram to 

indywidualnie. 

 

Mieszkanka Dębna p. Anna zapytała – co takiego robię niezgodnie z porządkiem? Prawda Pana 

boli?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski poinformował – składa Pani tezy i od razu 

sobie odpowiada. Zadaje Pani pytania i od razu sobie Pani odpowiada na te pytania.  

 

Burzliwa dyskusja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski odniósł się do wypowiedzi mieszkanki  

w kwestii kwalifikacji pism i poinformował, że dwa pisma zostały zakwalifikowane jako skargi.  

 

Dyskusja.   

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się do mieszkanki, aby nie przerywała 

wypowiedzi dla radnego.  

 

Dyskusja.  

Przewodniczący Komisji zarządził 5 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 13.32 -13.40) 

Przewodniczący wznowił posiedzenie po przerwie.  
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Radny Tomasz Kulbicki zwrócił się z prośbą do mieszkanki Dębna – żeby starała się w sowich 

słowach wyważyć to co mówi. Słowa, których Pani używa bardzo mocno insynuują i w moim 

mniemaniu i myślę, że w większości obrażają radnych.   

Odniósł się do poruszonego tematu przez mieszkankę w kwestii skarg i zapytał, co na to 

Kancelaria prawna.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do kwestii unieważnionych uchwał  

w poprzedniej kadencji. Poinformował, że mamy 16 województw i w prawie w tych samych 

sprawach rozstrzygnięcia wojewodów są różne.   

Burmistrz odniósł się do sprawy skarg i poinformował, że przeprosił skarżącego, że taka sytuacja 

miała miejsce. Została przeprowadzona rozmowa dyscyplinująca z Panią Dyrektor. 

Niewystawienie dokumentów w odpowiednim czasie było wadą prawną – do tego p. Dyrektor się 

przyznaje.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał, czy jest z nami dzisiaj Kancelaria prawna i czy mogłaby się 

odnieść. Zgodnie z umową powinni być na każdej komisji.   

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że Kancelaria prawna jest jutro. 

Zapis był, że na naszą prośbę odnośnie komisji, a jeżeli chodzi o sesję, to na każdej sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz odniósł się do zarzutu mieszkanki w kwestii 

wyśmiania przez komisję Pani skarżącej w sprawie skargi na SP3. Przewodniczący odczytał 

zapis uchwały, która nie była zakwestionowana przez nadzór – w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 z dnia 23 maja 2022 r. wniesioną przez 

mieszkankę Dębna, będącą pracownikiem szkoły.    

 

Mieszkanka Dębna p. Anna przytoczyła zapis art. 231 kpa. 

 

Burzliwa dyskusja mieszkanki z Przewodniczącym Komisji.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli rozmawia z osobą skarżącą  

i powiedziała mi, że chodzi o to, żeby przeprosić, to przeprosiliśmy. Skarżący złożył wniosek, 

poszedł ścieżkę dalej mimo tego, że jego wniosek został spełniony. 

 

Mieszkanka Dębna p. Anna zwróciła się do Radnego Tomasza Kulbickiego i poinformowała – 

to nie są moje jakieś oskarżenia, insynuacje bądź obrażanie, ja stwierdzam fakty.  

Odniosła się do zapisów umowy z Kancelarią prawną dot. obsługi sesji oraz komisji stałych.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zwrócił się do mieszkanki – chodzi mi o to, żeby Pani używała 

konkretów, aby nie robić wycieczek w stosunku do radnych.  

Mieszkanka Dębna p. Anna zwróciła się do Przewodniczącego Rady z zapytaniem – dlaczego 

najpierw stwierdził, że Rada jest organem właściwym, a potem głosuje za uchwałą, która 

stwierdza, że jednak Rada nie jest organem właściwym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski odniósł się do wypowiedzi mieszkanki – 

dwa pisma zostały zakwalifikowane jako skarga. Tą skargę rozpatrywała komisja SWiP, został 
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przygotowany stosowny projekt uchwały i podjęta uchwała. W mojej opinii nie ma tutaj 

sprzeczności pomiędzy kwalifikacją pisma jako skarga, a podjęciem uchwały, że Rada nie jest 

właściwa do rozpatrzenia tej skargi.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna zwróciła się do Przewodniczącego Rady – to Pan stwierdza, do 

Pana kompetencji należy art. 102 ust. 3 zdanie 3. Pan określa, czy Rada jest organem właściwym. 

Nie chodzi o kwalifikacje pisma. Pan jako Przewodniczący Rady dokonuje decyzji, czy Rada jest 

organem właściwym do rozpatrzenia tej skargi, czy nie. Jeżeli stwierdza Pan, że Rada jest 

organem właściwym przekazuje Pan do Komisji SWiP, jeżeli twierdzi Pan, że Rada nie jest 

organem właściwym, to Pana rolą i zadaniem, a wręcz obowiązkiem jest przekazanie i to wynika 

ze statutu, przekazanie do organu właściwego, bądź tej powiadomienie skarżącej jaki organ jest 

organem właściwym. Pchacie się do władzy, nie znacie nawet statutu Gminy Dębno.     

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że w tej kwestii 

Przewodniczący Rady odpowiedział dla Pani, udzielił Pani odpowiedzi. 

 

Dyskusja mieszkanki z Przewodniczącym Komisji.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna zwróciła się do Przewodniczącego Rady z zapytaniem – czy  

w urzędzie opieramy się na słowie mówionym, czy na dokumentach podpisanych. Co jest dla 

Pana ważniejsze jako urzędnika, jako prawnika słowo mówione, czy dokument podpisany.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski odniósł się do wypowiedzi mieszkanki  

i poinformował – nie chciałbym, żeby poziom tego posiedzenia, tej czy innej komisji czy sesji 

został w jakiś znaczący sposób obniżony na skutek działania czynników zewnętrznych.  

Mieszkanka przerwała wypowiedź dla Przewodniczącego Rady.   

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się do mieszkanki i poinformował – Pan 

Przewodniczący, jak Pani się wypowiadała nie przeszkadzał Pani. Poprosił, aby nie 

przeszkadzać.  

Dyskusja.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski poinformował - odmawiam odpowiedzi, 

ponieważ mieszkanka po raz trzeci mi przerwała. Odmawiam odpowiedzi na jakiekolwiek 

pytanie Pani mieszkanki na dzisiejszej komisji. Jeżeli na kolejnych komisjach z moich udziałem 

będzie moja wypowiedź przerywana, to również będę odmawiał odpowiedzi na pytania Pani 

mieszkanki.   

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy mieszkanka ma jakieś inne 

sprawy różne.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna poinformowała, że czeka na odpowiedź.  

Dyskusja mieszkanki z Przewodniczącym Komisji.  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał – czy przeszliśmy do spraw różnych, różnych, bo to 

zabiera powagę posiedzenia tej komisji. 
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz odniósł się do wypowiedzi Radnego  

i jednocześnie członka Komisji Statutowej – należy zająć się sprawą czasu i wypowiedzi dla 

mieszkańców na komisji.  

 

Mieszkaniec Dębna p. Sławomir poinformował, że ma prośbę związaną z kwestiami 

organizacyjnymi. Aby zastanowić się nad wprowadzeniem dobrej praktyki, reguły obowiązującej 

zarówno radnych, jak i mieszkańców, aby w danej sprawie, która jest poruszana na tym forum 

nadawać rangę. Ta ranga mogłaby np. wiązać się z tym, jakiej kwoty dotyczy ta sprawa. Przyjąć 

np. że ranga jest na kwotę 1.000.000 zł, to możemy debatować godzinę, a jeżeli ranga jest na 

100.000 zł, to 10 razy mniej, czyli 5. To by w dużym stopniu usprawniło działanie tego organów. 

Dla dobra wszystkich byłoby, żebyśmy zajmowali się rzeczami naprawdę ważnymi.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna odniosła się do wypowiedzi Radnego Leszka Włodkowskiego-

Moszeja i poinformowała – był Pan bezprawnie w tamtej kadencji Przewodniczącym Komisji 

SWiP. Niestosowne uśmieszki i uwagi proszę zostawić dla siebie. 

Odniosła się do czasu wypowiedzi – jak jest problem, to nie ma w dwie minuty. Albo Wy czegoś 

nie rozumiecie, albo nie wiecie po co tu jesteście.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił o rozszerzenie – co to znaczy  

w dwie minuty.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna poinformowała, że w statucie dwie minuty.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że w statucie nie ma   

zapisane na komisjach, w sprawach różnych dwie minuty.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna odniosła się do Komisji Statutowej i protokołu z tej komisji – jest 

pięć wyrazów, komisja analizowała statut. Jak radni mają wiedzieć, co robiliście, co 

analizowaliście, jakie macie wnioski.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że Komisja przedstawi swoje 

efekty pracy.  

 

Dyskusja w temacie pracy Komisji Statutowej. 

Mieszkanka Dębna p. Anna zapytała, dlaczego posiedzenia Komisji nie są nagrywane. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej odniósł się do kwestii prawnego, bądź nieprawnego 

powołania członków komisji jakiekolwiek wcześniej, żadne tego typu zarzuty nie potwierdziły 

się, nie znalazły uzasadnienia w rozstrzygnięciach Urzędu Wojewody. 

Hałas na sali.  

Mieszkanka przerwała wypowiedź dla radnego.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się do mieszkanki - aby radny mógł 

się wypowiedzieć. Poprosił o uszanowanie czyjeś wypowiedzi. 

Hałas na sali.  

 



10 
 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował – uwagi personalne myślę, że są takie raczej 

żenujące, bo zarzucanie komuś, że jest uśmiechniętym człowiekiem, to chyba nie jest takie 

śmieszne. Po prostu uśmiecham się. Ludzie się do mnie uśmiechają, są serdeczni, ja dla nich też  

i dlaczego miałby na to nie odpowiedzieć.  

Odnośnie Komisji Statutowej – każdy ma prawo wejść na komisje, zapraszamy serdecznie. 

Rozpatrywane były poszczególne punkty, były omawiane zmiany i te wszystkie rzeczy mają 

swoje uzasadnienie i zmiany w statucie. Omawiane rzeczy mają zostać przeanalizowane przez 

wydział prawny. Na kolejnym posiedzeniu będą omawiane kolejne elementy poszczególne 

związane ze statutem. Jeżeli ktoś uważa, że Komisja Statutowa działa nieprawnie, albo ma coś do 

ukrycia, myślę, że to jest nie prawda, bo żadna z komisji, która obraduje i pracuje i Pani tutaj jest, 

nikt Pani stąd nie wygania, ani nie blokuje dostępu do komisji.    

Odnośnie nagrywania komisji – widać nikt nie wyraził takiego zainteresowania. Proszę nie 

insynuowań, że komisja ma coś do ukrycia lub robi coś niezgodnie z prawem. 

   

Mieszkanka Dębna p. Anna poinformowała, że nie ma uchwały, która powoływałaby Pana na 

Przewodniczącego Komisji SWiP. Odniosła się ponownie do pracy Komisji Statutowej i braku 

informacji, co komisja robiła i jakie wnioski wypracowała.   

 

Dyskusja mieszkanki z Przewodniczącym Komisji.  

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zwrócił się do mieszkanki, aby złożyła pytanie na piśmie.  

Dyskusja mieszkanki z Radnym Leszkiem Włodkowskim-Moszej.   

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się do mieszkanki i poprosił  

o zwięzłość wypowiedzi.  

 

Mieszkanka Dębna p. Anna ponowienie odniosła się do pracy Komisji Statutowej i braku 

informacji w protokole, co komisja wypracowała.  

 

Burzliwa dyskusja.  

 

Radny Łukasz Lewandowski poprosił Burmistrza o udzielenie odpowiedzi w kwestii programu 

modernizacji kompleksów sportowych „Moje boisko Orlik 2012”. Zapytał, czy boisko przy 

Szkole Podstawowej nr 3 w Dębnie było budowane z tego programu, czy nie.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że niestety nie. Wyłącznie boisko 

przy liceum było budowane z tego programu.  

 

Radny Łukasz Lewandowski poinformował, że pojawił się drugi program – Program budowy 

kompleksów sportowych Orlik 2025. Poprosił o przeanalizowanie czy będzie możliwość 

skorzystania z tego programu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poprosił w imieniu mieszkańców – na ścieżce na ul. Plany jest bardzo 

dużo nieuprzątniętych liści. Poprosił, aby skierować tam służby.  

 

Więcej spraw różnych nie było.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz - w związku z wyczerpaniem się porządku 

posiedzenia zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej 

Dębna i podziękował za udział. 

 

 

      Przewodniczący Komisji  

       Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

        Rady Miejskiej Dębna 

 

         Krzysztof Lenartowicz  

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

 

 

 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  

 

 


